
Styrelsemöte nr 31 
 
Föredragningslista   
Pkt  Innehåll   
1  Mötets öppnande   

2a  Föregående mötes protokoll (nr 30, 20 januari 
2003) samt godkännande av föredragningslistan. 

 

2b  Protokollutformning framöver  

3  Orienteringspunkter 
Föredragande: Paul Jensén 

   

3a  NMR ad hoc-gruppens arbete - statusrapport   

3b  Agroekologiutvärderingen - statusrapport   

3c  Höringssvar från NOVA ang. rapport från arbets-
grupp som ska "Vurdere hensiktsmessig organise-
ring av NVH og NLH og etablering av tilfredstil-
lende fasiliteter for stasjonaer undervisning i kli-
nisk veterinaermedisin" 

 

3d  Rapport ang. "Situationen för högre undervisning 
inom skogsteknik i Sverige, Finland, Norge och 
Danmark" 

 

4  NOVAs årsberättelse 2002  
Föredragande: Paul Jensén och Knut Wålstedt 

  

5  Ordförandeskapet i NOVAs styrelse från 1 ja-
nuari 2004 
Föredragande: Paul Jensén 

 

6  Gemensam IT-plattform  
(Bordlagt ärende 20 januari 2003) 
Föredragande: Knut Wålstedt 

 

   Gemensam lunch med KUF   

7  NOVAs mål och strategi 
(tillsammans med KUF) 

 

7a  NOVA in a 10-year perspective: Mission, goals 
and strategy 
Föredragande: Paul Jensén 

 

7b  NOVA-BOVA activities and development stra-
tegy 
(Underlag för diskussion om punkt 4.5.1 i strate-
giplanen) 
Föredragande: Paul Jensén 

 

7c  Preliminär rapport ang. NOVA-DC 
(Underlag för diskussion om punkt 4.5.2 i strate-
giplanen) 
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8  Utvärdering av NOVA konferensen 2003, samt 
nästa års konferens 
(tillsammans med KUF) 
Föredragande: Paul Jensén 

 

9  Ansökan från skogsvetenskapliga fakulteten, 
Joensuu universitet, om medlemskap i NOVA 
Föredragande: Paul Jensén 

 

10  Rambudget för 2004 
Föredragande: Knut Wålstedt 

 

11  Övrigt  

12  Mötet avslutas   
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NOVA Universitetet                    Styrelsen   
            Möte nr. 31 

 
Styrelsemöte 
 
Plats: NVH/Gardemoen 
Tid: 12 maj 2003    
 
 
Närvarande:  
 
Kim von Weissenberg Ordf, HU-AF 
Per Holten-Andersen KVL  
Hannu Saloniemi HU-V 
Knut Hove NLH   
Lars Moe NVH 
Ann-Christin Bylund SLU 
Magnus Jonsson LBH   
Henrik Lindberg NSF, HU-V 
 
 
Övriga 
Paul Jensén NOVA rektor 
Knut Wålstedt Central NOVA koordinator, sekreterare 
NOVA KUF Pkt 7-8 
Bent Schmidt-Nielsen Pkt 7  
Roger Abrahamsen Pkt 7    
 
 

1. Ordföranden önskade välkomna och förklarade mötet öppnat,  före-
dragningslistan godkändes. Kort presentation av Henrik Lindberg, ny 
representant för NSF. 
 

1. Mötet öppnas 

  
2. Föregående mötes protokoll godkändes. 

 
Sak: Utformning av protokollen. 
 
Underlag:  Saksdokument 
 
Synpunkter: 
Viktigt att punkter som skall föras vidare till interna beslut vid respek-
tive medlemsuniversitet är tydligt formulerade. Måste vara klart vilka 
beslut som fattas och vad som skall göras. Tydligare formuleringar i 
styrelsen. Viktigt med datum på alla dokument. 

 
Beslut:  - att vi skall ha tydligare beslutsformulering och i övrigt följa 
               punkt 2 i saksdokumentet, i kombination med punkt 1. Av  
               protokollet skall framgå: 

2. Föregående mötes 
protokoll 

 1 



• Vilka dokument som ligger till grund för beslutet 
• Referat av styrelsens huvudsakliga synpunkter 
• Vilka beslut som fattats, i punktform 

 
  
3. Meddelanden 

 
3a. Rapport från Nordiska Ministerrådets (NMR) ad hoc-grupp-  
      arbete, där NOVA rektor ingår. 
 
Synpunkter: 
Om särskilda NMR-medel kommer att ges för utveckling av modell-
områden måste ”hemmakostnader” kunna vara en del av motfinansie-
ringen. 
 
3b. Utvärderingen av Master of Science (MSc) utbildningen i agroe-
kologi vid NLH. 
 
Tredagars utvärderingsrunda har genomförts. Utvärderingen beräknas 
bli klar efter sommaren 2003. 
 
3c. Höringssvar (remissvar) avseende rapport om organise-
ring/lokalisering av NLH/NVH. 
 
NOVA har genom rektor avgivit remisvar. Ett stort antal remissvar 
har inkommit. Arbetsgruppen möts den 12 maj för eventuell revision 
av rapporten. 
 
Kommentarer: 
Meddelande från Per Holten Andersen: beslut att Institutet för Skog 
och Landskap skall samorganiseras och –lokaliseras med KVL fr.o.m. 
den 1 jan 2004. 
 
Meddelanden från Kim von Weissenberg och Hannu Saloniemi: vissa 
samlokaliseringar kommer att ske på Viik.  
 
3d. Rapporten angående Skogsteknikämnet i Norden. 
 
Rapporten avslutas med vissa konkreta förslag. Det ingick inte i 
Nordfjells mandat att genomföra en sammandragning. 
 
Synpunkter: 
ECTS bör alltid användas inom grundutbildningsområdet. Så har ock-
så skett i rapporten. Island vill gärna vara med i den fortsatta diskus-
sionen. 
 
Vi bör få in kommentarer från de som är ansvariga i respektive land. 
 
Nästa steg bör tas som beslut i resp. universitets-(fakultets-) ledning-
ar. Behöver då vara mer konkret. 

3. Meddelanden 
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3e. Presentation av ny utredning om Nordens Ark. 
 
Utredningen har skickats på remiss till NOVA. Svar önskas före 23 
maj 2003.  
 
NOVA nämns bl.a. som tänkbar partner när det gäller organisation av 
internationella utbildningar. 
 
Reaktion på utredningen: NOVAs engagemang måste ses i relation till 
vår strategiplan, som håller på att utarbetas (se pkt 7). 
 
Synpunkt från Lars Moe: NVH planerar en ny utbildning om arktiska 
djur, som till viss del borde kunna utnyttja Nordens Ark. 
 
NOVA bör inte gå in som huvudman. 
 
NOVA rektor utformar remissvar, som cirkuleras bland styrelseleda-
möterna. 

  
4. NOVAs årsberättelse 2002 
 

Sak: Behandling av utkast till Årsberättelse för 2002, inkl beslut om 
        2002 års räkenskaper. 
 
Underlag:   Saksdokument. 
                   Utkast till Årsberättelse 
 
Synpunkter: 
NOVA måste ta fram nyckeltal av olika slag för att visa utvecklingen 
i verksamheten. Bra om vi kunde visa kostnaden per ECTS-credits. 
Bra med siffrorna på PhD, ta även med de siffror som finns på MSc. 
Svårt få med alla mobiliteter, t.ex. veterinära. Verbal kommentar om 
nuläget. 
 
Sekretariatets kostnader skall delas upp. Justera olika begrepp i resul-
taträkningen.  
 
Aktiviteterna under 2002 läggs före beskrivningen av sekretariatet. 
 
Viktigt med kvalitetssäkring av siffrorna i det sista avsnittet. 
 
Synpunkter från vissa av styrelsens ledamöter har inlämnas till sekre-
tariatet. 
 
Beslut:  - att fastställa räkenskaperna för 2002 och godkänna  
                årsredovisningen i övrigt efter att hänsyn tagits till inkomna  
                synpunkter. 

 

4.  Årsberättelse 
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5. Ordförandeskapet i NOVAs styrelse från 1 januari 2004  
 

Sak: Proceduren för val av ny ordförande i NOVAs styrelse. 
 
Underlag:  Saksdokument.   

 
Beslut:  -  att ny ordförande utses för  tiden 16 okt. 2003 tom 31 dec.  
                 2006, i övrigt enligt förslag, dvs att NOVA rektor uppdras  
                 att upprätta ett underlag för beslut om ny ordförande till  
                 nästa ordinarie möte, den 15 okt. 2003. 

5.  NOVA ordf.  

  
6. Gemensam IT-plattform 
 

Sak: Behandling av frågan om en gemensam NOVA IT-plattform 
 
Underlag:  Saksdokument. 
                  Ansökan till Nordplus 
 
Synpunkter: 
 
Punkten gäller två olika projekt, dels frågan om en gemensam nordisk 
plattform för IT och IT-pedagogik, dels frågan om ett administrativt 
IT-stöd till sekretariatet. 
 
Frågan om en nordisk plattfrom skall ej startas som ett eget projekt, 
utan som en konsekvens av att det finns ett behov inom PhD- och 
MSc-verksamheten. 
 
Bra med erfarenhetsutbyte mellan pedagoger, kan t.ex. tas upp som ett 
tema eller en workshop vid nästa konferens. 
 
Viktigt att NOVA får ett bra administrativt hjälpmedel.  
 
Beslut:  -  att NOVA skall stimulera samarbete inom det pedagogiska  
                 området och att styrelsen ber nätverket formulera ett tema 
                 på nästa års konferens. 
              -  att NOVA skall arbeta med att få till stånd ett administra- 
                 tivt IT-stöd till sekretariatet. 

6.  IT-plattform 

  
7. NOVAs mål och strategi  
 

Sak: Behandling av förslag till dokument om NOVAs mål och strategi    
        (7a), inklusive NOVA-BOVA samarbetet (7b) och kort rapport  
        från DC-utredningen (7c). 
 
I diskussionen deltog även NOVAs kommitté för undervisning och 
forskning, KUF.  
 
Underlag:  Saksdokument 
                  Utkast till dokument om NOVAs mål och strategi. 
                  NOVA-BOVA activities and development strategy. 

7. Strategi 
 
 
 
 
KUF: 
Flemming Frandsen, 
KVL 
Kristina Glimelius, 
SLU 
Anne Marte Tronsmo, 
NLH 
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                  NOVA-DC Oplaeg till styrelsemöte. 
                  Rapport: Master of Science Degree in Tropical Animal  
                    Health and Food  Safety for the Southern African  
                    Development Community (SADC) Region (Flåöyen). 

 
7a. NOVAs mål och strategi 
 
Inledning av NOVA rektor. 
 
Presentation av studentenkät angående bl.a. ”NOVA Windows”, 
genomförd av NSF/Henrik Lindberg 
Innehåll: 

• 620 svar (både PhD och MSc studenter) 
• NOVA window = ingen annan obligatorisk aktivitet 
• Bostad 
• Stipendium/mobilitetsbidrag 
• Lokala NOVA grupper för lokala problem 

o Kurserna 
o Synkroniserad period 
o Ekonomi  
o Marknadsföring – möte med studentorg 
o Grants 
o Bostadsfrågan 
o Credits 

• 85% skulle utnyttja möjligheten 1-3 ggr per år. 
• Många skulle kunna byta bostad med varandra. 
• Hälften av studenterna som svarat känner till NOVA. 

 
Diskussion om förslaget till strategiplan. 
 
Perspektivet bör vara 10-årigt, med uppdelning i ett kortare (3-5 år) och 
ett längre (5-10 år), i enlighet med utkastet. 
 
Den slutliga versionen bör vara högst 10 sidor. 
 
Huvudprioriteringarna, dvs sidorna 1-4, diskuteras vid dagens möte. 
 
Studenternas svar visar på att de vill ha ett bredare utbud, i tydliga 
NOVA-fönster, förlagda till särskilda period(er) under året. 
 
Har vi för stort fokus på de svaga områdena? De valda modellområdena 
är problemområden. Kanske borde vi välja även starka områden som 
modellområden. 
 
Vi bör arbeta på basis av NOVA-nätverk på MSc-nivån, precis som på 
PhD-nivån. 
 
En punkt som tar hänsyn till förslaget från NSF bör tilläggas. Kan inar-
betas i punkt 1. 
 

Katrine Ryeng, NVH 
Aarne Pehkonen, HU-
AF 
Sebastian Hielm, HU-
V 
Dirk van der Krogt, 
NSF 
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Förslag att vi utannonserar medel för planering av gemensamma MSc 
kurser. Ger större genomslagskraft än som nu, dvs att planeringsbidrag 
kan sökas när som helst.  
 
Vi behöver inte gemensamma NOVA kurser, det räcker att vi godkän-
ner varandras kurser på MSc-nivå.  Studenterna kan själva väl-
ja/prioritera. 
 
Texten om Bologna-arbetet bör vara med. Tas in under första punkten i 
den kondenserade strategin.  
 
Bättre att mäta i antal ECTS än i antal studenter. 
 
Viktigt få med en formulering att BOVA skall bidra med egen finansie-
ring.  
 
Viktigt att vi satsar på BOVA-samarbetet vid en tidpunkt då detta kan 
ge en added value…..Det är nu, när BOVA går in i EU. 
 
Vi skall arbeta med områden som stämmer överens med satsningarna i 
NMR-arbetet, vi bör ha identiska mål. 
 
KUF bör ges mandat att arbeta med window-konceptet redan vid sitt 
nästa möte. 
 
Utkastet till strategi bearbetas vidare, förslag att styrelsen möts under 
två dagar i början av september. 
 
Beslut:        -    att sekretariatet omarbetar de första fem sidorna av  

      dokumentet, med ledning av inkomna synpunkter. 
 
7b. Kort redogörelse för NOVA-BOVA-arbetet. 
 
7.c Rapport från DC-utredningen 
 

     Synpunkter till utredarna, som avlämnar slutrapport till nästa ordinarie    
     styrelsemöte i oktober 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bent Schmidt-Nielsen 
Roger Abrahamsen 
 

  
8. NOVA konferensen 
 

Sak: Utvärdering av NOVA konferensen 2003, och nästa års konferens 
 
Underlag:  Saksdokument 
                  Utvärdering NOVA konferens 2003 
 

      I diskussionen deltog även närvarande medlemmar från NOVAs    
      kommitté för undervisning och forskning, KUF. 

 
Synpunkter: 
Inga speciella kommentarer till utvärderingen. 

8.  NOVA konferens 
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Konferensen 2004 bör läggas den 1:a veckan i juni, med hänsyn till 
väder och helgerna de sista veckorna i maj, förslagsvis 3-4 juni. 
 
Konferensprogrammet ej en styrelsefråga. Fortsatt på NOVA rektor 
och sekretariatet. Diskuteras i KUF och presenteras i styrelsen innan 
det godkänns. 
 
Viktigt att det hålls kontakt mellan koordinatorer och rektorer/dekaner 
angående inbjudningarna. 
 
Huvudaktiviteterna bör finnas som standardteman vid varje konferens. 
 
Rapportering från arbetsgrupperna, se även hemsidan. Posters. Om 
möjligt bör konferenserna läggas på respektive universitets campus. 
 
Beslut:         -     att konferensen 2004 genomförs på Island,  
                          den 3-4 juni. 

- att programmet utformas i samarbete mellan 
sekretariatet och NOVA KUF, redovisas för styrelsen, 

- att inbjudan till deltagare sker i nära samverkan mellan 
koordinatorer och resp. rektor/dekan.    

 
  
9. Ansökan från skogsvetenskapliga fakulteten, Joensuu universitet, om 

medlemskap i NOVA  
 

Sak: Behandling av ansökan från skogsvetenskapliga fakulteten, 
        Joensuu universitet, om medlemskap i NOVA. 
 
Underlag:  Saksdokument 
                  Ansökan - utdelades 
 
Ansökan har tagits tillbaka genom ett mail från dekanus Olli Saastamo-
inen föregående vecka. Skogsfakulteten avvaktar medlemsskap bero-
ende på kostnaderna. Förslag att styrelsen bordlägger den formella an-
sökan och att diskussionen blir rent formell. 

  
 Synpunkter: 

Fråga om röstprocedurer, hur skall medlemmarna rösta? De nuvaran-
de reglerna behöver förtydligas. 
 

        Förslag att vi till nästa möte tar upp en formell diskussion angående  
        medlemskap och kostnaden för detta. 
 
        Beslut:    -    att bordlägga ärendet 

- att ta upp en formell diskussion vid nästa ordinarie möte 
- att sekretariatet utarbetar ett underlag till nästa möte 

 

9.  Nytt medlemskap 
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10. Rambudget för 2004   
 

Sak: Behandling av rambudget för 2004 
 
Underlag:  Saksdokument 
                  Förslag 1 och 2 till rambudget för 2004 

 
Kort inledning till punkten. Särskilt betonas behovet av att komma till 
beslut i frågan om ramen för medel till forskarutbildningskurser, vilken 
skall behandlas vid KUF-möte den 12 juni 2003. 
 
Synpunkter: 
Kan eget stöd till kurserna från hemmauniversiteten möjliggöra att vi 
kan genomföra alla kurserna?  
 
Förslag att vi väljer alternativ 2, får detta som en ram och tar fram ett 
nytt budgetförslag till nästa möte, efter det att vi fått information om 
hur utfallet blir från NMR. 
 
OK att ta hänsyn till prisökningar som sker mellan 2002 och 2004. 
 
Utrymme för att göra en del av de nya satsningarna på kortkurser.  
 
Beslut:       -     att ramen skall vara 2002 års nivå med tillägg för  
                         prisökningar, 

  -     att budgeten i övrigt till nästa gång ges ett mera  
        detaljerat innehåll. 

 

10. Rambudget 2004 

  
11. Övrigt 
 

Inga ärenden behandlades under övrigt. 
 

11. Övrigt 
 

  
12. Mötet avslutas  
 
 

12. Mötet avslutas 

 
  
NVH/Gardemoen den 12 maj 2003       
 
 
 
Paul Jensén, rektor                      Knut Wålstedt, koordinator   
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